

**Notice of Relocation and Services Adjustment of  
HSBC Bank (China) Company Limited Shenzhen Branch**

06 November 2024

Dear Customers,

Thank you for your trust and support to HSBC Bank (China) Company Limited Shenzhen Branch (hereby referred to as “Shenzhen Branch”).

To accommodate our business expansion, the Shenzhen Branch is planned to be relocated with effect from 6 January 2025. After the relocation, Retail Banking and Wealth Management (Personal) and Corporate cash services will be migrated to below Sub-Branches. You can find the service adjustment and branch address as below.

Outlets	Address	Business Hours	Services
Shenzhen Branch	Unit 302-01, 3/F, Qianhai Chow Tai Fook Finance Tower (Phase I), No. 66 Shu Niu Avenue, Nanshan Subdistrict the Shenzhen Qianhai Shenzhen-Hong Kong Cooperation Zone, Shenzhen	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National/Public Holidays	Corporate Non-cash Services  Personal Non-cash Services
Shenzhen Shangri-La Hotel Sub-branch	Shop No.9 & 12, Shangri-La Hotel, 1002 Jianshe Road, Luohu District, Shenzhen	9:00-17:00 Monday to Friday, 10:00-18:00 Saturday Closed on Sunday/National/Public Holidays	Corporate Cash and Non-Cash Counter Services  Personal Comprehensive Retail Banking and Wealth Management Services ( Consultation Only, Counter Closed )
Shenzhen Futian CBD Sub-branch	Unit 03D, 1/F& Unit 04, 5/F, Kerry Plaza Tower 3, No.1-1 Zhongxinsi Rd,Futian Dis, Shenzhen	9:00-17:00 Monday to Friday, 10:00-18:00 Saturday Closed on Sunday/National/Public Holidays	Personal Comprehensive Retail Banking and Wealth Management Services ( Consultation Only, Counter Closed )
Shenzhen Overseas Chinese Town Sub-branch	Shop No.1-3 G/F, No. 9026 Shennan Road, Venice Plaza Hotel, Shenzhen	9:00-17:00 Monday to Friday, Closed on Weekend/National/Public Holidays	Personal Comprehensive Retail Banking and Wealth Management Services

Your customer number, account number and the payment of the routing branch name will remain unchanged as the account opening branch will still remain the original name. Your Relationship Managers with contact numbers will keep unchanged.

We are committed to provide quality services, should you have any queries or require any assistance, Personal customers please contact our 24-Hour Customer Services Hotline 95366 or your Relationship Manager, Corporate customers please contact our Service Hotline 4008218878\*3 or your Relationship Manager for assistance, Retail Business Banking customers please contact our Service Hotline 4008201177 or your Relationship Manager for assistance.

HSBC Bank (China) Company Limited  
Shenzhen Branch

尊敬的客户：

感谢您长期以来对汇丰银行（中国）有限公司深圳分行（以下简称“深圳分行”或“我行”）的信任和支持。

为了给您提供更良好的服务，进一步对服务网点进行优化，汇丰银行（中国）有限公司深圳分行兹暂定于 2025 年 1 月 6 日迁往以下新址。深圳分行搬迁后分行营业部不设置现金柜台，如需办理现金业务，我行在深圳以下分支行继续为个人和公司客户提供对应的金融服务。请详见如下调整。

机构名称	地址	营业时间	银行服务
深圳分行	深圳市前海深港合作区南山街道枢纽大街66号前海周大福金融大厦（一期）302-01	周一至周五上午9点至下午5点，星期六、日/节假日休息	<u>企业金融服务</u> ： 柜台非现金服务  <u>个人非现金金融服务</u>
深圳香格里拉大酒店支行	深圳市罗湖区建设路1002号火车站东侧深圳香格里拉大酒店一楼9号及12号商铺	周一至周五上午9点至下午5点，星期六上午10点至18点，星期日/节假日休息	<u>企业金融服务</u> ： 柜台现金及非现金服务  <u>个人业务</u> ： 全面的金融理财服务 (星期六仅咨询服务 现金柜台休息)
深圳福田中心区支行	深圳市福田区中心四路1-1号嘉里建设广场第三座裙楼第1层03D室及第5层04室	周一至周五上午9点至下午5点，星期六上午10点至18点，星期日/节假日休息	<u>个人业务</u> ： 全面的金融理财服务 (星期六仅咨询服务 现金柜台休息)
深圳华侨城支行	深圳市深南大道9026号威尼斯酒店首场1-3号商铺	周一至周五上午9点至下午5点，星期六、日/节假日休息	<u>个人业务</u> ： 全面的金融理财服务

您现有的客户经理及其联络方式、客户账号及账户号码、以及汇款路径均保持不变。您的开户行仍保持为深圳分行不变。

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，对私客户请咨询客服热线 95366 或您的客户经理，公司客户请咨询客服热线 4008218878\*3 或您的客户经理，汇丰汇融小企业银行客户请咨询客服热线 4008201177 或您的客户经理。感谢您对我行的一贯支持。

顺颂商祺。

汇丰银行（中国）有限公司深圳分行  
2024 年 11 月 6 日